



# 每月快訊

## Monthly Newsletter

本月品格: 順服  
**Character First:**  
**Obedience**

秋季刊 | 十月 2018

Term: Fall | Oct 2018

### 行事曆/Calendar

10/07 語文課 Class

10/14 語文課 Class

10/21 語文課 Class

10/27 段考/語文課

Test/class

11/04 語文課 Class

11/11 語文課 Class

**11/18 不上課 (感恩節)**

**No Class (Thanksgiving)**

11/25 語文課 Class

### 重要事項/Important

\***國語組**我們換了品格團體課的教室 (每週 1: 30-1: 45pm)。請參閱下面的詳細信息, 請將您的孩子從 10 月起送到以下的教室。如果您在下午 1:50 之後才抵達, 請將您的孩子直接送到他們的教室。

- C211 室: 4 年級及以下

- C218 室: 5 年級及以上

\*We change the **Mandarin Only** classroom for the Character Trait group Class (1:30-1:45pm). Please see below for details and please send your child to the correct room from October. If you arrive after 1:45pm, please send your child directly to their classroom.

- **Room C211: 4<sup>th</sup> grade and under**  
- **Room C218: 5<sup>th</sup> grade and above**

\*為了您孩子的安全, 請務必遵守課堂規則。您可以在我們的網站上找到課堂規則。謝謝

\*For your child's safety, please must follow the classroom rule.

Please see our website for classroom rule. Thank you

### 校長的部落格/Principal's Blog

經過多天的陣雨, 我們終於感受到了秋天的微涼。但這也為我們帶來了很多蚊子。希望大家都有幫孩子們找到有效防蚊的方法。祈禱上帝能讓這波『蚊子攻擊』早點消失。

在九月, 我們完成了第一課的品格教育 - 專注! 這是我們今年的學年重點。我們不僅希望教會我們的學生中文, 還希望他們有良好的品格。我們真的需要您的支持, 以幫助學生將他們學到的知識運用到日常生活中。我們非常感謝您如果您能與我們分享這堂課對孩子們好的影響。我們也能把這與其他的家長們分享。謝謝您的支持!!

Finally we feel the breeze of autumn after days of showers. It also brings us LOTS of mosquitos. I hope you all find ways to protect your little ones from the bites. Pray God that this mosquitos attack will go away soon.

In September, we finished our first character trait lesson **Character First - Attentiveness!** This is our main focus for this year. We wish not only to teach our students Chinese but also good behavior. We really need your support to help the students apply what they've learned to their daily life. We really appreciate if you can share with us any positive impact that you may have with your child(ren), so we can share this with other parents. Thank you !!

福遍中國教會中文學校 FBC CHINESE SCHOOL  
7707 Highway 6 S. Missouri City, TX 77459

Email: [chineseschool@fbcchome.org](mailto:chineseschool@fbcchome.org)

中文網站: <http://chinese.fbcchome.org/index.php/connect/our-ministries/chinese-school/>

English website: <http://english.fbcchome.org/index.php/connect/our-ministries/chinese-school/>